




Ποιός έστειλε το γράμμα στην Ιωάννα; 
Από πού το έστειλε το γράμμα και πότε; 
Τι ζώα είδε ο αποστολέας*; 
Τι υπόσχεση δίνει στο τέλος; 
Θυμάσαι πώς λένε το σκυλάκι της Ιωάννας; 
 
 
 
 

*αποστολέας:αυτός που στέλνει κάτι. 



 
 
Οι χιμπαντζήδες μαλώνουν. 

 
Η καμηλοπάρδαλη τρώει. 

 
Ο ελέφαντας πίνει νερό. 

Επειδή είναι 
άγρια και δεν 
έχουν μάθει 
να ζουν με 
ανθρώπους, 
μπορεί να 
υπάρχει 
κάποιο 
ατύχημα. 



Το κείμενο που διαβάσατε, δεν είναι ένα 
παραμύθι,ούτε μια αγγελία,ούτε μια ιστορία! 

 -Τότε...τι είναι;(θα ρωτούσατε!και κάποιος 
θα πεταγόταν και θα έλεγε¨: «είναι ένα 
γράμμα!» «πολύ σωστά,αλλά δεν 
πεταγόμαστε!»,θα έλεγα εγώ!)  

Ας μάθουμε λοιπόν τι είναι ένα γράμμα! 



Όταν κάποιος είναι μακριά μας,και δεν 
μπορούμε να του μιλήσουμε από κοντά ή από 
το τηλέφωνο,τότε γράφουμε ένα 
γράμμα.Όταν το γράψουμε,το βάζουμε σε 
έναν φάκελο,γράφουμε πόυ μένει αυτός/ή 
που το στέλνουμε,το πάμε στο ταχυδρομείο 
και......τσουπ.....σε λίγο καιρό έφτασε! 

 
 
 Σήμερα, όμως, θα μάθουμε μόνο να το 

γράφουμε.! Αργότερα,θα μάθουμε να το 
στέλνουμε!   



Ημερομηνία→πχ Δευτέρα 25/05/20 
 
Τόπο→Κόρινθος 
 
Προσφώνηση→Αγαπημένοι μου μαθητές 
 
Όσα θέλουμε να πούμε 
 
 Χαιρετισμό→Σας φιλώ γλυκά! 
 



Αρχαίο Λιμάνι, Τρίτη 19 Μαϊου 2020 
Αγαπημένοι μου μαθητές, 
Πέρασε πολύ καιρός που είμαστε 
μακριά.Σύντομα,όμως, ελπίζω να βρεθούμε κι από 
κοντά, γιατί μου λείψατε πάρα πολύ! Ελπίζω να 
κάνετε τα μαθήματά σας,για να μην χάσουμε ούτε 
μια μέρα γνώσης!Να θυμάστε ότι και λάθος να 
κάνουμε,δεν πειράζει καθόλου.Θυμάστε τι έλεγα; 
«Μην κοροϊδεύετε,γιατί από τα λάθη 
μαθαίνουμε!».Περιμένω την απάντησή σας! 
 
Σας φιλώ γλυκά! 

Η δασκάλα σας. 



Περιμένω τα νέα σας!θα χρειαστείτε 
τη βοήθεια της μαμάς ή του 

μπαμπά!Μην ξεχάσετε να πείτε 
«ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ» 



Πως ή πώς; 
Όταν ρωτάω κάτι,με ποιον τρόπο έγινε 

κάτι,χρησιμοποιώ το «πώς» με τόνο. 
πχ. Πώς πέρασες τον καιρό σου;→ρωτάω άρα 
βάζω τόνο. 
Όταν όμως δε ρωτάω και στο τέλος της 

πρότασης υπάρχει τελεία,χρησιμοποιώ το 
πως,χωρίς τόνο. Αυτό το πως,σημαίνει ότι. 

πχ. Μου είπε πως πέρασε υπέροχα.→Μου είπε 
ότι πέρασε υπέροχα! 



Που ή πού; 
Όταν ρωτάω σε ποιον τόπο ή ποιο μέρος 

βρισκόταν κάποιος χρησιμοποιώ το πού. 
πχ. Πού ήσουν χθες; 
Το που το χρησιμοποιούμε αντί να πούμε ο 

οποίος,η οποία,το οποίο,όπου. 
πχ. Μου αρέσει η τσάντα που έχεις.→Μου 
αρέσει η τσάντα,η οποία έχεις.  

ΕΥΚΟΛΟΣ ΚΑΝΟΝΑΣ: 
Αν στο τέλος της πρότασης έχω 

ερωτηματικό: «;» βάζω τόνο. Αν έχω 
τελεία ή θαυμαστικό δεν βάζω τόνο. 



 Βάλε τόνο στο πως ή στο που,όπου 
χρειάζεται. 

 Πως πέρασες σήμερα; 
 Που θα είσαι αύριο; 
 Πιστεύω πως τα σχολεία θα ανοίξουν. 
 Μου άρεσε το δώρο που μου έκανες. 
 Πως θα πάμε στο Ναύπλιο; 
 Που ήσουν όταν σε έψαχνα; 
 Ξέρω πως είσαι άριστη μαθήτρια! 
 Ήταν καυτό το φαγητό που έφαγα. 
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              Πού     πας 
Πάω στο λιοντάρι που με περιμένει. 



Για σήμερα! 
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